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Interpellation - Otillräcklig lunch för våra elever  
För att våra barn ska klara av skolan och få godkända betyg så krävs det 
många olika insatser. Där är lärarna den viktigaste resursen och deras 
förutsättningar för att bedriva en bra utbildning som utgår från eleven bästa. 

Men det räcker inte med bra lärare utan det krävs också att våra barn och 
ungdomar klarar av långa skoldagar. Där är måltiden en viktig del där eleverna 
ska tillgodose sitt näringsbehov och kunna äta en måltid i en lugn miljö utan 
att behöva stressa. 

En fråga som vi får höra från många elever är att skollunchen och maten 
brister. Det rör sig om att man inte har tid att kunna sitta ned i lugn och ro och 
äta lunchen. Dessutom så är inte maten tillräckligt lockande och aptitlig för att 
eleverna ska välja den. Många barn väljer istället att äta utanför skolan i 
cafeterian eller i värsta fall inte äta alls.  

När det brister i detta så får man problem att koncentrera sig på lektionen och 
man kan inte ta till sig kunskap i den omfattning som krävs.  

Med anledning av ovanstående frågar jag utbildningsnämndens 
ordförande Evelyn Klöverstedt (L) följande:  

- Hur stor andel av eleverna i högstadiet respektive gymnasiet väljer att inte äta i 
skolan och äter i sådana fall någon annan stans eller i värsta fall inte äter lunch över 
huvud taget? 
 

- Vad har leverantören för incitament för att göra måltiden så attraktiv som möjligt? 
 
 

- Vad gör utbildningsnämnden för att göra skolmåltiden mer harmonisk och maten mer 
lockande för våra elever? 
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